
     Zápis z jednání OV – Středočeská oblast 

č. 6/2023 

Datum konání:   14. 8. 2023    Kladno 

Přítomni:   

 Václav Drbal, předseda OV 

 Martin Blažek, člen OV 

 Ing. Pavlína Bůžková, členka OV 

 Jana Holíková, člen OV 

 Mgr. Kateřina Vašáková, MBA, členka OV 

 Jana Nosková, sekretář 
 

Program:  

1. Schváleno per rollam 

2. Vzdělávání v oblasti 

3. ZZVJ 

4. Ekonomika oblasti 

5. OCM 

6. SJL, NP 

7. OM 

8. MČR  

9.  Schvalování rozpisů, nákup PC 

10.  Návrh na zřízení komise 

11.  Další jednání OV 

 

 

1. Od minulého jednání OV Středočeské oblasti bylo per rollam schváleno: 

 schválení úpravy pravidel finále SJL skoky 

 druhý přestup osoby v sezoně – Sára Kubrychtová ze subjektu ME0146 Stáj 

Šlechta do subjektu MB0590 EquineStyle. Tento přestup je dle sazebníku 

poplatků ČJF zpoplatěn částkou 2000,- Kč. Administrací pověřena sekretářka 

oblasti 

 úprava termínu závodů SJ Čakovičky – z termínu 2. – 3. 9. 2023 upraveno na 3. 

9. 2023 

 přesun hobby závodů JK Kočvary z 30. 7. 2023 na 20. 8. 2023 

 

2. OV připraví konkrétní termín, místo a školitele refreshingu pro stavitele II. a III. třídy.  

Na svém minulém zasedání OV schválil zvýšení kvalifikace – Národní rozhodčí skoky pro 

Janu Holíkovou, Sandru Horákovou Bejšákovou a Šárku Pospíšilovou, kdy všechny 

jmenované doložily řádně splněnou praxi. 



Sekretářka oblasti dne 2. 8. 2023 odeslala tento požadavek na schválení skokové komisi ČJF, 

do dne jednání OV nepřišlo k této žádosti žádné vyjádření, OV tak nemůže tuto žádost 

předložit VV ČJF ke schválení. OV tak předá k prověření KRK ČJF se stížností na prověření 

nečinnosti komise skoky. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

Sekretářka oblasti seznámila OV s počtem zájemců o nové školení pro zpracovatele 

výsledků (10 osob z naší oblasti, 10 osob z ostatních oblastí). Tato informace byla předána 

generálnímu sekretáři k plánování termínu nového kurzu, do data jednání bez odpovědi. 

Sekretářka oblasti je pověřena aktualizací požadavku. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

OV prostřednictvím emailu, webu a FB vyzve členy oblasti, aby se do konce srpna hlásili 

s připomínkami ke kategorizaci skokových jezdců. Podněty budou zaslány M. Blažkovi ke 

zpracování a následně zaslány komisím a VV ČJF k projednání. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

OV navrhuje úpravu pravidel ČJF ohledně pohybu osob na opracovišti, kdy čerpal 

z předlohy Slovenské jezdecké federace. Hlavními body je pohyb osob minimálně 18letých, 

držitelů licence Instruktor nebo Trenér, osoba by zcela jistě neměla být ve vysokém stupni 

těhotenství. 

Sekretářka oblasti je pověřena rozesláním požadavku o náměty na úpravu pravidel. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

OV dále jednal o kurzu Stylový komisař s tím, že zjistí aktuální zájem o tento kurz. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

OV přesouvá přípravu dalšího semináře pro instruktory ČJF, kdy je plánována i možnost 

účasti dalších osob na tomto semináři na podzim 2023. Plánované místo konání – Čtyřkolák 

nebo Ptýrov. K. Vašáková je pověřena zpracováním programu, místa a data tohoto 

semináře, a to do podzimu 2023. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

3. ZZVJ 

 31. 8. Mělník (hl. komisař M. Moudrý, komisaři J. Chvapil, Ing. P. Bůžková, Ing. 

M. Janošíková)           

 3. 9. Stará Boleslav (hl. komisař M: Moudrý, komisaři L. Jandourek, J. Holíková, 

Ing. P. Bůžková) 

 

OV plánuje navýšení poplatků za účast na ZZVJ, a to od ledna 2024 ve výši 1000,- Kč člen 

oblasti B, 1000,- Kč členové ostatních oblastí. 

HLASOVÁNÍ: Pro - 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

 

 



4. Ekonomika  

Dle aktuálně zaslaných výsledků z účetnictví má oblast aktuálně čerpáno z prostředků OCM 

- mládež 290 tis., z provozních prostředků je k dispozici částka cca 300 tis., údaje jsou stále 

aktualizovány. 

OV konstatuje, že dle schváleného způsobu výpočtu používaného již několik let není částka 

odpovídající, a o financích pro oblasti nebylo dle konkrétních čísel jednáno. Navíc příjem z 

poplatků byl výrazně vyšší. OV tedy žádá o prověření správnosti částek výše přidělení 

provozních prostředků oblastem. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

5. OCM 

Proběhla diskuse ohledně zhodnocení PonyCampu, který se konal 30. 7. – 4. 8. 2023 

v Hořovicích. Akce se účastnilo 25 dětí. 

O akci byl velký zájem, díky velkému počtu zájemců bude v dalším ročníku zvažováno 

věkové omezení účasti. 

Veškeré aktivity z této akce byly průběžně zveřejňovány na sociálních sítích oblasti, souhrn, 

včetně fotografií byl zveřejněn na webu oblasti. 

 

 

6. SJL 

Proběhla diskuse o formátu pořádání Finále SJL pro družstva a seniory a Středočeské 

stylovky. Finále proběhne na Ptýrově v rámci plánovaných závodů. 

OV hovořil o plánovaném finále Národního poháru, které proběhne 1. – 3. 9. 2023 

v Martinicích. 

Garantem akce za naši oblasti bude Kateřina Vašáková, která seznámila OV s kritérii výběru 

pro toto finále a je pověřena nominacemi. OV odhlasoval podporu 1000,- Kč/jezdec 

účastníkům tohoto finále. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

7. OM 

OV plánuje na podzim 2023 jednání o STP OM ve všech disciplínách, přidělení pořádání OM 

zájemcům z řad pořadatelů. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se - 0  

 

8. MČR  

OV na svém jednání přečetl zprávy vedoucích ekip MČR děti a junioři skoky, spřežení a 

skoky senioři a U25.  

Ze všech MČR napříč disciplínami se Středočechům dařilo, což dokazuje obsáhlá sada 

medailí. 

Sekretářka oblasti informovala OV, že všechna DPP pro vedoucí ekip byla řádně uzavřena.  



HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

9.  Sekretářka oblasti informovala OV, že schvalovateli rozpisů v oblasti, panu Moudrému byl 

předán nově koupený notebook, jehož nákup byl schválen v minulém zápisu OV. Cena 

nového PC byla 13 035,- Kč. 

 

OV dále žádá o oficiální výstup ze schůze schvalovatelů rozpisů, která se konala 28. 6. 2023 

v Martinicích. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

 

10.  OV za Středočeskou oblast v minulém zápisu žádal, na základě usnesení Konference ČJF ze 

dne 27. 6. 2023, bod 15. Usnesení z této konference o ustanovení Komise za účelem změny 

Stanov ČJF a zasílá výzvu ostatním oblastem k nominaci osob do pracovní skupiny na 

úpravu Stanov ČJF. 

OV dává návrh na začlenění Martina Blažka a Miloslava Halíka do této Komise. 

OV dále prostřednictvím sekretářky oblasti požádá o úpravu osob a kontaktů napříč 

komisemi ČJF, kontakty a složení komisí na webu ČJF není aktuální. 

OV potvrzuje návrhy členů komisí dle předchozího jednání. Současně sekretářka zašle dotaz 

na existenci IT komise, zda bude obnovena její činnost, či ji převzala Komise pořadatelů. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

 

11.  Další jednání OV se bude konat dle potřeby oblasti. 

 

 

 

 

Zapsala: Jana Nosková 


